
Zápisnica č. 23/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 1. 12. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Milan 

Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Ján Kalužný, Robert Redhammer 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Informácia o implementácii EIS (pror. Finka, kvestorka Žideková) 
2. Vyhodnotenie aktualizácie DZR STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
3. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
4. Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
5. Príprava projektu v rámci podpory infraštruktúry VŠ z Operačného programu VaV  

(pror. Janíček) 
6. Rozličné 
 
Predložené písomné materiály: 
1) Priebežná správa o postupe inžiniersko-projektovej prípravy FIIT STU v Bratislave  

(pror. Janíček) 
2) Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
3) Príprava projektu v rámci podpory infraštruktúry VŠ z Operačného programu Výskum a 

vývoj (pror. Janíček) 
4) Účasť pracovísk STU na spoločnom národnom projekte „Národné centrum pre 

vysokovýkonné počítanie“ (pror. Finka) 
5) Pripomienky k textu Kolektívnej zmluvy na rok 2009 (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/18/2008 
 
Nesplnené úlohy:  3/20/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 15. 12. 2008 
 
 
K bodu 1 Informácia o implementácii EIS  

(pror. Finka, kvestorka Žideková) 
  
Pror. Finka: Prebieha inštalácia softvéru na serveroch, všetko by malo byť zabezpečené. 

Fakulty veľmi dobre spolupracujú. 
Rektor Báleš: Opýtal sa aká je situácia na MŠ SR ohľadom výberového konania na nový 

EIS. Odpovedal pror. Finka: do 15.12.2008 máme dať stanovisko k návrhu 
súťažných podmienok na Sofiu 2, ktorá má byť ako pilotný projekt 
zavedená najprv na EU a STU v Bratislave. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/23/2008 
Vedenie STU prerokovalo informácie z MŠ SR o stave výberového konania na nový EIS 
a poveruje prorektora Finku pripraviť stanovisko k súťažným podmienkam na SOFIU 2. 
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K bodu 2 Vyhodnotenie aktualizácie DZR STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu. Požiadal všetkých členov vedenia STU, aby do 

základného materiálu DZR STU na rok 2008 napísali k jednotlivým úlohám 
stav ich plnenia. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/23/2008 
Vedenie STU berie na vedomie postup prác pri vyhodnotení DZR STU za rok 2008. 
 
 
K bodu 3 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal správu o stave výstavby FIIT STU. UK Bratislava podala námietku 

proti územnému konaniu o umiestnení stavby. Jedná sa o prístupové 
komunikácie, ktoré čiastočne patria UK. Prebehli rokovania s UK o riešení 
tohto problému vzájomnou výmenou pozemkov. Parkovacie miesta budú 
vybudované ako podzemné. 

 
Úloha V-STU č. 1/23/2008 
Vedenie STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pripraviť zámer riešenia parkovísk, zámeny 
pozemkov a dispozičného riešenia námietky, ktorú podal rektor UK voči umiestneniu 
novostavby FIIT STU. 
Z: prorektor Janíček 
T: 26. 01. 2009 
 
 
K bodu 4 Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval stav 

ubytovania na jednotlivých ŠD STU. Máme celkovo 5296 miest na ŠD. 
Voľné kapacity sú 21 miest pre doktorandov a 8 miest pre zahr. študentov ku 
koncu novembra 2008. Na týchto kapacitách je celoročný pohyb študentov. 

Rektor Báleš: Privítal by dotazníkovú informáciu o tom, koľko našich študentov býva na 
ŠD STU, koľkí sú umiestnení na priváte alebo dochádzajú. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/23/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave ubytovania na ŠD STU. 
 
Úloha V-STU č. 2/23/2008 
Vedenie STU ukladá prorektorovi Janíčkovi urobiť v spolupráci s dekanmi fakúlt STU 
dotazníkový prieskum o stave ubytovania našich študentov. 
Z: prorektor Janíček 
T: 12. 05. 2009 
 
 
K bodu 5 Príprava projektu v rámci podpory infraštruktúry VŠ 

z Operačného programu VaV (pror. Janíček) 
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Pror. Janíček: Predložil písomnú informáciu o príprave projektu s názvom Zlepšenie 
a modernizácia vzdelávacej technickej a informačno-komunikačnej 
infraštruktúry pracovísk STU. Projekt predpokladá začiatok v júli 2009. 
Materiál obsahuje podrobnosti o jednotlivých aktivitách projektu, 
a výdavkoch. Na príprave projektu sa podieľali MtF STU Trnava, FA STU 
Bratislava a ÚZ STU Gabčíkovo. Podal aj ďalšie základné informácie o výzve 
OPVaV-2008/5.1/02. 

Rektor STU: Otvoril otázku spolufinancovania projektu v prípade jeho úspešnosti. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/23 /2008  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave projektu v rámci podpory infraštruktúry 
VŠ z Operačného programu Výskum a vývoj. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Predložil písomnú informáciu o národnom projekte „Národné centrum pre 
vysokovýkonné počítanie – NCVP“. V materiáli  sú vyčíslené aj náklady pripadajúce na 
STU v rámci tohto projektu. Požadovaná čiastka činí 2,6 mil. Sk ročne. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/23/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh účasti STU v národnom projekte „Národné 
centrum pre vysokovýkonné počítanie – NCVP“. 
 
2) Prorektor Finka: 

Predložil písomné pripomienky k návrhom UOO STU k textu kolektívnej zmluvy na rok 
2009. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/23 /2008  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave textu Kolektívnej zmluvy na rok 2009 
a poveruje ďalším rokovaním s UOO STU prorektora Finku a kvestorku Židekovú. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Doteraz nebola podpísaná ani jedna zmluva o prenájme parkovacích miest pred budovou 
STU na Vazovovej ulici v Bratislave. Navrhol novú cenu 15000 Sk/rok za jedno 
parkovacie miesto. Vedenie STU odporúča uvoľniť uvedené parkovacie miesta pre 
zamestnancov STU a zmenšovať ich počet postupne tak ako budú prenajímané za 
odplatu. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


